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Zanda – Labdien!Kad pašvaldība plāno

Labdien!
Kad pašvaldība plāno savest kārtībā dārziņu teritorijas? Vai tas vispār ir paredzēts pilsētas
attīstības plānā, jo arī šis teritorijas ir pilsētai piederošas!


